

招商永隆銀行有限公司 CMB Wing Lung Bank Limited

30-Jun-2025

				ĦDay	月Month	年Year
新付 Trade and Indus	try Depart	ment - Cent	ral Registr	ation		XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX
港 幣 Hong Kong Sixty-One Op Dollars				į	61.00	TORS THE BUILT ON
CLORAL DIRECT CONDUMER				For and on	behalf of CONSUMER PRODUCTS O	IROUP LIMITED
GLOBAL DIRECT CONSUMER PRODUCTS GROUP LTD				寰宇 7	商品接換す間	
, , , , , , , , , , , , , , , , ,	'007321# *	0 2060 11:	003::8999:	n 711	tathorized Si	gnature(s)
			,			

GLOB	AL DIRECT CONSUMER PRODUCTS G	ROUP LIMITED
PAYMI	ENT REQUISITION	Due Date :
Payee: Trade and Industry Department -		() by cash () by T/T (X) by cheque
	Central Registration	Cheque: 007309
		Request for Bank Telex (Yes/No)

	Currency	Amount		
1 Payment for Registration Fee for TEXTILES TRADER REGISTRATION			HKD	\$ 61.00
· · · ·				
Charge to		Amount		
Payment message requested for T/T Remittance :-				
			Total:	HK\$ 61.00

Date:

香港特別行政區政府工業貿易署

Trade and Industry Department

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

Our ref. : SR 85/15

05-JUNE-2025

GLOBAL DIRECT CONSUMER PRODUCTS GROUP LIMITED

FLOOR 22

FLAT 10B-11A SKYLINE TOWER

39 WANG KWONG RD. KOWLOON BAY KOWLOON

ROWLOON BAI ROWLOO

BR NO. :34266292

TTR NO.:1055917 VALIDITY PERIOD: 07/07/2024 - 06/07/2025

TTR REGISTRATION FEE: HK\$61

Dear Sir/ Madam,

<u>Textiles Trader Registration Scheme (TTRS)</u> <u>Renewal of Textiles Trader Registration</u>

According to our record, the Textiles Trader Registration (TTR) of your company/ registered business will soon expire. If you wish to renew your registration, please complete the enclosed "Application Form for Renewal of Textiles Trader Registration (TID 94)" and return it with the evidence of payment/ payment of the registration renewal fee (\$61) and the supporting documents as stated in the Notes for Completion of TID 94, either in person at the Integrated Customer Service Centre of the Trade and Industry Department (the Department) in Room 1324 on 13/F of the Trade and Industry Tower (the Tower), 3 Concorde Road, Kowloon City, Hong Kong, or by post to the Textiles Trader Registration Unit on 14/F of the Tower, or via the Department's e-Form Submission Service https://www.tid.gov.hk/en/public_services/forms/textiles_trader_registration_scheme.html>.

Should your application be approved, you can view and/ or download the Certificate of Registration as a Textiles Trader at the Department's online enquiry services https://www.tid.gov.hk/en/public_services/e_services_forms.html three clear working days after submission of the complete set of the required application documents. For enquiries, please contact the Textiles Trader Registration Unit at 2398 5512.

Yours faithfully,

*____

(Tony YUEN) for Director-General of Trade and Industry

執事先生/女士:

<u>紡織商登記方案</u> 續辦紡織商登記

根據本署紀錄,貴公司/註冊業務的紡織商登記有效期即將屆滿。貴公司/註冊業務如欲續辦登記,請填妥隨函附上的「續辦紡織商登記申請表(TID 94)」,連同已繳付續期登記年費(\$61)的繳款證明/續期登記年費及 TID 94 填寫備註內所述的證明文件,以專人送交工業貿易署(本署)位於香港九龍城協調道 3 號工業貿易大樓(大樓) 13 樓 1324 室的綜合顧客服務中心,或郵寄至大樓 14 樓的紡織商登記分組,或透過本署的電子表格遞交服務
 ttps://www.tid.gov.hk/tc/public_services/forms/textiles_trader_registration_scheme.html> 提交。

若申請獲批,貴公司/ 註冊業務可於遞交整套申請所需文件後三個完整工作天起,登入本署的網上查詢服務https://www.tid.gov.hk/tc/public_services/e_services_forms.html,查看及/或下載紡織商登記證書。如對紡織商登記事宜有任何查詢,請致電 2398 5512 與紡織商登記分組聯絡。

工業貿易署署長 (阮文傑代行)